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P R O T O K Ó Ł Nr XXXVIII/2021 

z obrad XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sławno, która odbyła się w dniu 23 

lipca  2021 roku.  

Obrady Sesji trwały od godz. 1430 – 1454 w sali nr 32 Urzędu Miejskiego w Sławnie. 

Przewodnicząca Rady M.Hołowata odczytała wniosek o zwołanie Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Gminy Sławno ( załącznik do protokołu).  

Radni obecni:  

1. Karol Burda 

2. Anna Dereń 

3. Jan Franas 

4. Marta Hołowata 

5. Krzysztof Jędrzejczyk 

6. Przemysław Konwerski 

7. Marzena Kwiatkowska- Dzik 

8. Lechosław Szach  

9. Władysław Więcek 

10. Grzegorz Wołczek 

Nieobecni radni: Grzegorz Kozień, Karol Kruk, Mateusz Łanik, Marek Szanel, Łukasz 

Wach. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.  

W obradach uczestniczyli: Wójt Gminy Sławno  Zastępca Wójta Gminy Sławno A.Ciróg, 

Radca Prawny K.Kotys. 

Otwarcie sesji. 
Otwarcia Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Sławno p. Marta Hołowata  
i przywitała wszystkich obecnych. 
 
Punkt  2  
Na podstawie listy obecności Radnych, Przewodnicząca stwierdziła wymagane kworum 
do przeprowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
 
Godz. 14.33 na Sesję dotarł radny Łukasz Wach. 
 
Radny Krzysztof Jędrzejczyk” chciałem złożyć wniosek formalny o wycofanie uchwały 
podwyższającej opłaty za śmieci z porządku obrad”. 
 



Przewodniczą Rady M. Hołowata: poinformowała, że wnioskodawcą XXXVIII 
Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy jest Wójt Gminy Sławno i Wójt musiał wyrazić zgodę na 
wycofanie tego punktu z porządku obrad. 
Przewodnicząca również poprosiła o głos radcę prawnego K. Kotysa. 
 
Radca prawny K.Kotys:” Panie Radny mamy zwołaną Sesję dzisiaj w trybie 
nadzwyczajnym do zmiany porządku obrad w trybie zwołanej, trybie nadzwyczajnym 
oprócz zgody Rady Gminy wymagana jest również zgoda wnioskodawcy. Pan wymaga 
tutaj abyśmy dzisiaj doprowadzili do wycofania z Porządku obrad uchwały o określonej 
treści. Jako, że wnioskodawcą tej zwołanej sesji w trybie nadzwyczajnym jest Wójt Gminy 
Sławno, w związku z powyższym Pana wniosek musi być połączony ze zgodą 
wnioskodawcy na zmianę porządku obrad. Dlatego w tym momencie należy spytać 
wnioskodawcy czy wyraża taką zgodę, jeżeli nie, to Pana wniosek będzie bezpodstawny”. 
 
Radny P.Konwerski:” Panie mecenasie ja bym się z panem nie zgodził, ponieważ my 
porządek obrad jeszcze nie uchwalamy, tutaj został złożony wniosek formalny o wycofanie 
punktu, a dopiero później jest głosowanie nad porządkiem obrad. Jest to uchwała stricte 
identyczna, która była na poprzednim procedowaniu sesji poprzedniej, którą odrzuciliśmy, 
czyli demokratycznie ją odrzuciliśmy. Tu jest Pana podpis, gdzie Pan przy tej uchwale w 
ogóle nawet nie pokwapił się, żeby ją jeszcze raz sprawdzić. Także ten wniosek formalny 
uważamy, że jest adekwatny do przegłosowania przed podjęciem punktu o uchwaleniu 
porządku obrad.  
 
Radca prawny K.Kotys:”ja mam tylko prośbę do Pana radnego o większą powściągliwość 
w swoich komentarzach, bo to że uchwała raz była już procedowana, nie oznacza że jej 
treść nie może być procedowana  kolejny raz. Właśnie to jest zasada demokratycznego 
państwa prawa. Prosiłbym tutaj o pominięcie jakiś ad personam zwłaszcza do mojej osoby, 
to po pierwsze. 
Po drugie zgodnie z art. 20 ustawy o samorządzie gminnym ust.1 a Rada Gminy może 
wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów, to Państwu jest 
znane, wielokrotnie to Państwo procedowaliście. Dzisiaj mamy tryb nadzwyczajny 
zwołanej sesji, w której projekt tego porządku obrad przedstawia wnioskujący. 
Wnioskującym jest Wójt w związku z powyższym nie ma znaczenia w którym momencie 
zwróci się Pan z wnioskiem formalnym czy przed głosowaniem czy nie.  W tym momencie 
zaburzałby Pan wolę wnioskodawcy do przeprowadzenia określonej sesji Rady Gminy z 
określonym porządkiem prawnym. W związku z powyższym powtarzam jeszcze raz do 
sesji nadzwyczajnej mamy przepis, który mówi, że zmiany wprowadza się w porządku 
obrad bezwzględną większością głosów, ale przy jednoczesnym wyrażeniu zgody przez 
Wnioskodawcę. Ponawiam w takim wypadku swoją wypowiedź i pytam czy jest zgoda 
wnioskodawcy na zmianę porządku obrad”. 
 
Wójt Gminy R. Stachowiak:” Szanowni Radni temat odpady za, wysokość stawki za 
odpady były przez Państwa dyskutowane w ubiegłym tygodniu. Przypomnę Państwu 
radnym, że wszyscy pracownicy byli do Państwa dyspozycji, komisje które mogły trwać 5 
godzin trwały kilkadziesiąt minut. Żaden z Państwa, tylko padło jedno pytanie w trakcie 
posiedzenia komisji wspólnych. Państwo nie mieliście żadnych pytań, żadnych uwag, 
żadnych sugestii do uchwały, która dotyczyła stawki za odbiór odpadów. Potem była, 
kolejnego dnia była Sesja zwyczajna, która trwała aż 5 godzin z tego kilka godzin to była 
dyskusja, która dotyczyła opłaty za odpady. Przypomnę, że na tej sesji nie było kilku 
radnych, tak jak dzisiaj nie ma kilkoro radnych. Sytuacja prawno- finansowa zupełnie nie 
zmieniła się od ubiegłego tygodnia tzn. że nie mamy dla Państwa żadnych nowych danych, 
żadnych nowych materiałów, nic my nie możemy innego Państwu zaprezentować. Jest 
jeden mały problem, że za chwilę przyjdzie wrzesień i we wrześniu ja z p. Skarbnik będę 
musiał zawiesić funkcjonowanie naszego systemy gospodarki odpadami, dlatego że 
Państwo nie daliście nam pieniędzy na funkcjonowanie tego systemu przy takiej stawce. To 



Rada Gminy zatwierdza budżet, Rada Gminy może też proponować zmiany w budżecie. 
Na ostatniej sesji Państwo nie przedstawiliście żadnej propozycji którą p. Skarbnik 
mogłaby przygotować do zmiany budżetu, w trybie nawet nadzwyczajnym macie do tego 
Państwo też prawo. W związku z tym ja i p. Skarbnik w pełni odpowiedzialni i świadomi 
swoich praw, ale przede wszystkim obowiązków podjęliśmy taką decyzje, zresztą ja to tego 
samego dnia Państwu mówiłem, że będę Państwa prosił w trybie jak najszybszym, bo 
dzisiaj te nożyce, deficyt między przypisami a kosztami nam się każdego dnia pogłębia. W 
związku z tym w trybie jak najszybszym będę Państwa prosił o podjęcie uchwały przy tej 
stawce. W związku z tym nie widzę możliwości zmiany tak naprawdę, tą Sesję, druga 
uchwała którą Państwu przedstawiłem jest to zmiana techniczna za chwilę powiemy 
Państwu o co chodzi. Tak naprawdę tą Sesję, ja naprawdę Państwa prosiłem tylko i 
wyłącznie do tej uchwały, którą Państwo musicie podjąć jeszcze raz decyzję. Jeśli dzisiaj 
Państwo nie podejmiecie to będzie kolejna próba podjęcia tej decyzji. Dziękuję bardzo”. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Sławno: „przewodnicząca obrad udziela głosu poza 
kolejnością radnym w celu przedstawienia stanowiska komisji rady oraz wójtowi, zastępy 
wójta, sekretarzowi, skarbnikowi lub osobom przez nich upoważnionym do złożenia 
wyjaśnień w sprawach będących przedmiotem obrad. Uważam, że wystąpienie wójta 
wyraźnie odnosiło się do wyjaśnień. W związku z tym uznaję wniosek radnego za 
bezzasadny”. 
 
Przechodzimy do punktu 3 przyjęcie porządku obrad. 
 
Punkt 3 

Porządek Obrad 

1. Otwarcie  . 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty za 
pojemnik o określonej pojemności. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Sławno a Gminą Postomino w zakresie 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców miejscowości Stary Kraków. 
6. Zamknięcie sesji. 

W wyniku głosowania ( 6 głosów – za, 4  -przeciw, 0-wstrzymujących,) Radni większością 

głosów  przyjęli porządek. 
Karta z głosowania imiennego załączona do protokołu. 

Radny L.Szach: złożył wniosek formalny  na ograniczenie dyskusji nad stawką odbierania 
odpadów do 3 minut”. 

Radny Ł.Wach: zgłosił, ze podczas głosowania za porządkiem obrad oddał, a wyświetliło 
się jako nieobecny na sesji. Poprosił o ponowne głosowanie. 

Radca prawny K.Kotys: poinformował, że nie jest konieczne powtórzenie głosowania. 

Wystarczy wpisać do protokołu, że Pan oddał głos. 

Radny Ł.Wach: Oświadczył, że podczas głosowania za przyjęciem  porządku obrad oddał 
głos „przeciw” 



W związku z powyższym głosowanie przedstawia się następująco: 

W wyniku głosowania ( 6 głosów – za, 5  -przeciw, 0-wstrzymujących,) Radni większością 

głosów  przyjęli porządek. 
Głosowanie wniosku formalnego zgłoszonego przez L.Szacha. 

Wniosek formalny dotyczący zabrania głosu przez radnych do 3 min. 

W wyniku głosowania ( 6 głosów – za, 5  -przeciw, 0-wstrzymujących,) Radni większością 

głosów przyjęli wniosek formalny. 

Karta z głosowania imiennego załączona do protokołu. 

Punkt 4 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty za 
pojemnik o określonej pojemności. 
 
Radny K. Jędrzejczyk:”… nie szanuje Pan  decyzji radnych. Radni podjęli decyzję na 
poprzedniej Sesji  że nie przyjmują tej wyższej opłaty. Pan tego nie zrozumiał i wystąpił po 
raz kolejny z tym samym projektem uchwały. Doszliśmy do wniosku, że jedynym 
rozwiązaniem, jedynym skutecznym sposobem na powstrzymanie Pana jest zapędów, aby 
sięgnąć głębiej do kieszeni mieszkańców, dać Panu czas do namysłu jest po prostu 
opuszczenie tej Sali. Dziękuję bardzo”. 
 
Głos zabrał Radny Ł. Wach. 
 
Godz.14.48 radni: K. Jędrzejczyk,  A.Dereń, G. Wołczek, Ł.Wach, M. Kwiatkowska- Dzik, P. 
Konwerski opuszczają obrady XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sławno. 
Głos zabrali: 

Wójt Gminy Sławno R. Stachowiak 

Radny L. Szach. 

Zastępca Wójta A. Ciróg. 

Punkt 6 

W związku z brakiem kworum Przewodnicząca Rady Gminy o  godz. 14:54 dokonała 
zamknięcia obrad XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sławno. 
Obrady Rady Gminy zostały utrwalone w postaci obrazu, dźwięku i zostały 

udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Sławno. 

 

Przewodnicząca Rady  

Gminy Sławno 

(-) Marta Hołowata 

 

 

 

Protokolant: 

(-)Anna Czyż 





Protokół	głosowania

z	dnia	23-07-2021

XXXVIII	Sesja	Rady	Gminy	Sławno

GŁOSOWANIE

3 3.	Przyjęcie	porządku	obrad

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2021-07-23	14:40:39

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 6

LICZBA	OBECNYCH 10 GŁOSY	PRZECIW 4

LICZBA	NIEOBECNYCH 5 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS

1 Burda	Karol ZA

2 Dereń	Anna PRZECIW

3 Franas	Jan ZA

4 Hołowata	Marta ZA

5 Jędrzejczyk	Krzysztof PRZECIW

6 Konwerski	Przemysław PRZECIW

7 Kozień	Grzegorz NIEOBECNY

8 Kruk	Karol NIEOBECNY

9 Kwiatkowska-Dzik	Marzena PRZECIW

10 Szach	Lechosław ZA

11 Szanel	Marek NIEOBECNY

12 Wach	Łukasz NIEOBECNY

13 Więcek	Władysław ZA

14 Wołczek	Grzegorz ZA

15 Łanik	Mateusz NIEOBECNY



XXXVIII	Sesja	Rady	Gminy	Sławno

GŁOSOWANIE

3.a 3a.	Wniosek	formalny	dotyczący	zabrania	głosu	przez	Radnych	do	3	min

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2021-07-23	14:45:59

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 6

LICZBA	OBECNYCH 11 GŁOSY	PRZECIW 5

LICZBA	NIEOBECNYCH 4 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS

1 Burda	Karol ZA

2 Dereń	Anna PRZECIW

3 Franas	Jan ZA

4 Hołowata	Marta ZA

5 Jędrzejczyk	Krzysztof PRZECIW

6 Konwerski	Przemysław PRZECIW

7 Kozień	Grzegorz NIEOBECNY

8 Kruk	Karol NIEOBECNY

9 Kwiatkowska-Dzik	Marzena PRZECIW

10 Szach	Lechosław ZA

11 Szanel	Marek NIEOBECNY

12 Wach	Łukasz PRZECIW

13 Więcek	Władysław ZA

14 Wołczek	Grzegorz ZA

15 Łanik	Mateusz NIEOBECNY


